
 

 
 

Protokoll nr 7 fört vid ordinarie styrelsemöte   

Mellansvenska avdelningen torsdag 11 juli 2024 

kl. 19.00 på Pudellägret. 
 

Närvarande:  

  Christina Sohlman ordf.    

  Cecilia van der Meulen sekr.    

  Anna Malmström kassör via Teams 

  Mia Borg vice ordf. 

  Carina Enberg ledamot  

  Caroline Arogén Lundqvist ledamot      
  Charlotta Ringblom suppleant via Teams  

  Aime Ambrosen suppleant   
 

Anmält förhinder:    

  Sussi Broman ledamot   

    
 § 67 Mötets öppnande 

 Ordförande Christina Sohlman öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

  

§ 68 Val av sekreterare för mötet  

 Till sekreterare för mötet valdes Cecilia van der Meulen. 

 

§ 69 Fastställande av dagordning 

 Dagordningen fastställdes. 

 

§ 70 Val av justerare 

 Till att utöver ordförande justera dagens protokoll valdes Mia Borg. 

 

§ 71a Tidigare protokoll/beslutsuppföljning 

  De medskick styrelsen fick av årsmötet kvarstår. 

  Carina Enberg åtar sig att boka ordförande och lokal till årsmötet 8 eller 9  

  februari 2025. Punkten kvarstår.   

  Protokollet gicks igenom och lades därefter till handlingarna. 

 

§ 71b Beslut fattade mellan möten 

  Inga besluta fattade mellan mötena.   

 

§ 72 Ekonomi/inköp 

  Anna Malmström, kassör, konstaterar att ekonomin som fortsatt är god och  

  stabil samt att vi nu har fått medlemsavgifterna vilka översteg budgetprognosen. 

  

   

   

    



 

§ 73 Utställning 

Inget att rapportera. 

 

  Kommande: 

  Till STOXA i juli har anmälningstiden gått ut, konstateras att vi har tre färre  

  anmälningar än förra året. 

  

  Domarkommitté: Vi behöver snarast en ny domarkommitté, Christina Sohlman,  

  ordförande, och Sussi Broman, ledamot, tar sig an detta arbete. Punkten  

  kvarstår. 

      

§ 74a Aktiviteter/utbildning/PF/Verksamhetskonferensen 

  24 juli har CS digital information om den nya rasstandarden som börjar gälla 01  

  augusti. Samtliga i styrelsen uppmanas anmäla sig.  

   

§ 74b Verksamhetsträffar sektioner och ombud 

  Den digitala kunskapen i webinariegruppen behöver förstärkas av Caroline  

  Arogén Lundqvist, ledamot.  

   

§ 75 PudelNytt/Hemsidan/Kalendern/Facebook 

  PudelNytt: Caroline Arogén Lundqvist, ledamot, påminner om den kommande  

  deadlinen 15 augusti för inskickat material, för övrigt rullar allt på som vanligt.  

  Styrelsen diskuterar SPK:s sociala mediers innehåll och utseende samt menar att  

  en gemensam grupp för arbetet med att förändra och förbättra dessa kan vara  

  önskvärt. Förslagsvis kan en medlemsenkät i frågan om vilket innehåll man vill  

  ha, vad man saknar osv. vara en del i detta arbete. 

  I övrigt inget att rapportera. 

 

§ 76  Inkomna skrivelser 

  för tiden 2024-05-04 – 2024-06-14 

 

1. Kunduppföljning Enklare kunduppföljning (20240514) 

2. Camilla Moqvist Protokoll 2 från Norra (20240522) 

3. Kassör SPK CS fwd: Förnyelse av klubbförsäkring (20240526) 

4. Sonja Hagelberg Protokoll från SKK (20240528) 

5. Natalie Lundberg Intresseanmälan ombud Östgötapudlarna  

    (20240606) 

6. Fakturera enklare Att fakturera ska va mycket enkelt (20240612) 

 

Vi har tagit emot och läst inkomna skrivelser samt besvarat vid behov. 

 

§ 77a Rapporter  

 Inget att rapportera.  

 

§ 77b Sektioner, ombud och BPH 

  Lägersektionen lägret uppskattat som vanligt. Nästa år, 2025,  blir lägret vecka  

  29 pga. Agility SM,  därutöver firar lägret 35 år. 

  Östgötapudlarnas nya ombud ”slussas in” av Caroline Arogén Lundqvist,  

  ledamot, och  Annika Berglund. 



 

   

  Ombudet i Dalarna ”slussas in” av Carina Enberg. 

  Stockholmssektionen håller som bäst på att lägga in höstkurserna. 

  Ombuden i Sörmland kommer att ha en träff på hundhallen  

  Glada Svansen i Flen i oktober 

  Ombuden i Uppsala har viltspår i september som första aktiviteten för hösten.  

  Tävlingslydnad och Nosework är andra inplanerade aktiviteter, eventuellt  

  planeras något under Hundens vecka. 

  BPH rullar på. Kommer bli fem under 2024. 

    

 

§ 78 Övriga frågor 

  Frågan om ”arkivering” kvarstår ordf. Christina Sohlman, mailar CS. Punkten  

  kvarstår. 

  Signering av SPK-M:s protokoll måste ske i två steg för att allt ska bli korrekt. 

  Cecilia, sekreterare, förklarar. Punkten kvarstår. 

 

§ 79 Nästa möte 

  Nästa styrelsemöte blir 01 september kl. 19.30 via Teams. 

  Diskussion om fysiska styrelsemöten, vilket både är ett medskick från årsmötet  

  och ett önskemål i styrelsen, de stora kilometeravstånden samt möjligheten ha få  

  ha med hundar är de springande punkterna. Styrelsen enas om att ha ett fysiskt  

  styrelsemöte som första möte efter årsmötet samt ett under hösten förslagsvis i  

  oktober. Ordförande tar fram datumförslag. Punkten kvarstår. 

   

§ 80 Avslutning 

 Ordförande avslutar mötet. 

   

 

 

Vid protokollet 

 

 

Cecilia van der Meulen 

 

 

Justeras av 

 

 

Christina Sohlman   Mia Borg 

 

 

 

 

 


